
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 25 til L 127, som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 16. april 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 25:  

”Hvordan forholder ministeren sig til et forslag om, at der indføres mulighed for, at  

farmaceuten i perioder eller permanent opholder sig i filialen i stedet for på  

hovedapoteket, hvis det f.eks. fagligt giver mere mening? ” 

 

Svar: 

Jeg er som udgangspunkt åben over for muligheden for, at bevillingshaver kan 

opholde sig andre steder end på hovedapoteket. Ministeriet vil overveje behovet for 

dette tiltag i samarbejde med Lægemiddelstyrelsen.  

 

Jeg henviser herudover til mit svar på SUU L 127 – spm. 24.  
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